

## Verlag Het Bestuur

### Nr. 7 – seizoen 2024-2025

**Plaats:** Bureel VTTL

**Datum:** 17 februari – 18.30 uur

**Aanwezig:** Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Hedwig Amelinckx, Didier Bosman, Jo Willems, Olav Kosolosky en Frederik Noppe

**Verontschuldigd:** Jeroen Vanmassenhove, Philip van Oeckel en Pieter Geerts

1. Verwelkoming Olav Kosolosky: Olav zal in dienst treden vanaf 1 maart en wordt officieel voorgesteld aan het bestuur. Hij zal onder meer verantwoordelijk zijn voor de communicatie, de marketing en de sponsoring van de federatie. Een overzicht van zijn taken werd vastgelegd.
2. Goedkeuring verslag nr. 6 van 20 januari 2025
  - a. Het bestuur heeft kennis genomen van de reactie van Tom Dieussaert op punt 14 E.
  - b. Het bureel moet goed nakijken aan wie de verslagen worden gestuurd en dit blijven opvolgen.
  - c. Er zijn geen opmerkingen en verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen.
3. Opvolging openstaande items
  - a. Stockruimte Zedelgem: Er werd aan Joris Gadeyne gevraagd om het dossier opnieuw in handen te nemen. Ondertussen heeft Kurt Heldenbergh contact opgenomen met Marc Gijs en gevraagd naar een overleg. Marc zal hierop ingaan.
4. Boekhouding
  - a. Stand van zaken 2025: momenteel zijn zo'n 100 facturen/onkostennota's binnen gekomen. Alles ligt in de lijn der verwachtingen, behoudens eerdere opmerkingen (Kan ik het ook? – personeelskosten). Frederik Noppe zal deze week een bijscholing volgen in verband met de patrimoniumtaks.
  - b. Begroting 2025: Frederik zal de begroting opvolgen. In functie van enkele beleidskeuzes zal de begroting aangepast worden tegen de AV van mei (ter goedkeuring). De eigen inbreng binnen topsport werd besproken met Pieter Geerts, deze moet nog wat gefinetuned worden n.a.l.v. enkele kleinere zaken. Ondertussen kon er ook een dossier ingediend worden voor een extra subsidiëring binnen Topsport. Dit werd tijdig ingediend door Pieter Geerts. Meer info volgt in de loop van de maand maart.

- c. Financiële afspraken Pieter Geerts: het bestuur beslist om voor Pieter maximaal 500 euro extra toe te kennen per maand, volgens een met hem besproken verdeling. Deze extra kosten zullen deels opgevangen worden binnen de topsportwerking (binnen de eigen inbreng) en deels binnen de algemene werking.
- d. Nationale Loterij: Een nieuw dossier werd ingediend gericht op de ondersteuning van de provincies, de clubs en de leden. Binnen de KBTTB zal gekeken worden naar de verdeling van de middelen. Een nieuw voorstel zal uitgewerkt worden.
- e. Via het KA Redingenhof werd een factuur doorgestuurd voor de huurgelden van het gebruik van de sporthal na de schooluren. De VTTL betaalt al jaren rechtstreeks aan de stad Leuven deze huurgelden. Een officieel schrijven zal dan ook gericht worden aan de betrokken partijen om deze aanrekening aan te kaarten en te betwisten.

## 5. Personeelsdossiers

- a. Tibo Stiens treedt uit dienst op 28 februari 2025.
- b. Het contract van Olav Kosolosky werd ondertekend en hij treedt in dienst vanaf 1 maart 2025.
- c. Medecontractanten: zowel de RSZ als de verzekeringen vallen compleet ten laste van de zelfstandige. Het is niet aan diegene waarvoor ze werken om dit te controleren. Eventueel kan je wel een overeenkomst opmaken met een bijhorende timing zodat de “verwachtingen/taken” duidelijk zijn.
- d. De evaluatiegesprekken van het personeel zijn achter de rug. Een verslag werd doorgestuurd aan de leden van het bestuur.

## 6. Beleidsplan 2025-2028

- a. Stand van zaken: de eerste geplande acties zijn vlot doorgegaan/opgevolgd. Onze clubs versterken (domein clubondersteuning) is heel belangrijk om te blijven groeien (zowel binnen de algemene werking als binnen de topsportwerking). Een nauwe samenwerking tussen beide werkingen is dan ook noodzakelijk.
- b. Het reglement van het jeugdsportproject werd aangepast na overleg met Sport Vlaanderen (minimum 10 aangesloten jeugdleden).

## 7. Administratie

- a. Frederik Noppe bespreekt de twee laatste verslagen (16 januari en 11 februari) kort. Aan Tibo Stiens werd ook gevraagd om een lijst op te maken met zaken die hangende zijn bij hem, en waarvan hij momenteel de opvolging doet. Dit zou zeker tegen 25 februari doorgestuurd moeten worden (oorspronkelijke afspraak was tegen de personeelsvergadering van 11 februari). Vanaf maart zal het verslag van de personeelsvergadering opgemaakt worden door Olav Kosolosky.
- b. Er werd afgesproken dat de rapportering van de algemene werking en de beleidsfocussen afgewerkt zal worden tegen eind februari. Zo heeft het bestuur ook

nog de tijd om alles na te lezen. Het platform van Sport Vlaanderen staat voorlopig nog niet open.

- c. Dirk Lamproye bekijkt met Tibo Stiens inzake de afspraken van het inleveren van het materiaal dat ter beschikking werd gesteld (laptop, bankkaart, documenten, ...). Nadien zal de laptop nog volledig gereset moeten worden. Olav Kosolosky zal tijdelijk even verder werken op de eigen laptop.
- d. Interactieve technologie bij tafeltennis: een doctoraatstudent heeft contact opgenomen met enkele clubs. Vanuit de VTTL gaan we zelf bekijken welke clubs in aanmerking komen (minstens 5 trainers in de clubs). Er werd aan Tibo gevraagd om hiervan een overzicht te maken. Dit project kan in de toekomst eventueel ingediend worden binnen een beleidsfocus en een meerwaarde betekenen voor de clubs.

## 8. Goed Bestuur

- a. Frederik Noppe heeft een overleg gehad met Martine Donckers (Sport Vlaanderen) inzake de score van 2024. De score ligt in de lijn der verwachtingen, maar officieel nieuws wordt pas verwacht in april/mei. Frederik bekijkt nog een aanpassing binnen het intern reglement om in 2025 nog een extra puntje binnen te halen.
- b. TeCo: er waait een nieuwe wind binnen deze commissie. Zes nieuwe leden worden verkozen binnen deze commissie: Jorn Gielen, Julien Meurant, Brecht Vyncke, Nick van Camp, Birger Marteel en Maxim Janik. Het is de bedoeling om hoofdzakelijk digitaal te vergaderen om zo het beschikbare budget niet te overschrijden. Vanaf 1 maart zal ook Olav Kosolosky “van ambtswege” deel uitmaken van deze commissie.

## 9. Sponsoring en communicatie

- a. Vanaf maart wordt een maandelijks rapportje verwacht van Olav Kosolosky inzake de vooruitgang/geplande stappen inzake sponsoring en communicatie (sociale media).
- b. Frederik Noppe bekijkt verder de kostprijs van het ontwerpprogramma “Canva” (per licentie, ofwel kiezen voor optie “bedrijven” of “teams”). Olav Kosolosky geeft aan dat hij voorlopig nog een persoonlijk abonnement heeft lopen en dus zeker nog even daarmee verder kan. Dit zal verder besproken worden op de personeelsvergadering van maart.
- c. Programma “Kan ik het ook?": De uitzendingen op VTM zijn gebeurd. Ondertussen is het ook beschikbaar op VTM GO (2 jaar) en heeft de VTTL de video ook zelf ontvangen. Gelet op de grootte van het bestand niet evident om het te delen op de sociale media / website. Wordt verder opgevolgd inzake de mogelijkheden.

## 10. Evaluaties

- a. VJC fase 2 te Wielsbeke: goed verlopen. Geen opmerkingen.
- b. 30 januari: overleg tussen Tom Coeckelberghs, Tommy Verlinde, Pieter Geerts en Frederik Noppe inzake de wisselwerking tussen topsport en algemene werking:

goed gesprek waarbij duidelijk werd gesteld dat beide werkingen een tandje moeten bijsteken/beter samenwerken om te blijven groeien. Er werd duidelijk gewezen naar het beleidsplan en de ambitieuze acties die vooropgesteld worden. Het is zaak om deze acties ook effectief te realiseren.

c. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE

- De technische fiche werd duidelijk niet gerespecteerd door de provincie Antwerpen (duidelijk te kleine zaal waardoor er toch heel wat klachten waren van de spelers). Het is uiteraard belangrijk dat die technische fiche opgevolgd wordt om de evenementen goed te kunnen organiseren.
- De afwezigheid van de A-spelers is te betreuren. Een korte discussie wordt gevoerd over het nut van het organiseren van die A-reeks (weinig interesse van spelers zelf en geen extra toeschouwers).
- Transport en schade aan tafels: het is natuurlijk de bedoeling dat de tafels die gebruikt worden op de Vlaamse evenementen in uitstekende staat zijn bij vertrek (en aankomst). De schade zoals opgenomen in het rapport van de hoofdscheidsrechter kan niet enkel en alleen te wijten zijn aan het transport zelf. In de toekomst moeten er foto's genomen worden van het materiaal in de vrachtwagen, en dit zowel bij vertrek als bij aankomst. Dit moet verder opgevolgd worden door Dirk Lamproye en duidelijk gecommuniceerd worden. Ook de tijdstippen van ophalen en levering moeten correct doorgegeven worden (af te spreken met Wilfried 'T Jonck, Dirk Lamproye en de organiserende provincie) zodat ook hier geen misverstanden meer ontstaan.
- Marc Gijs zal contact opnemen met Wilfried 'T Jonck om eens langs te gaan in Zedelgem. Een inventaris van al het materiaal dat ter plaatse is moet dringend opgemaakt worden. Die vraag wordt aan Wilfried gesteld.

d. NJC fase 3 op 16 februari: de timing is in grote mate gerespecteerd geweest. De eindrangschikking en de youth ranking zijn ondertussen doorgestuurd en staan klaar te publicatie. Een evaluatie van het systeem zal gebeuren binnen de NTC. Enkele bijstellingen lijken noodzakelijk.

## 11. Kalender

- a. 23 februari: BK dubbel BCDE te Louvain-La-Neuve
- b. 26 februari : online presentatie van het toernooiprogramma van Jeroen van der Hooft aan de leden van de NRvB
- c. 1 en 2 maart: BK jeugd te Louvain-La-Neuve
- d. 1 maart : Nationale Raad te Louvain-La-Neuve (10 uur)
- e. 1 maart : Nationale Raad van Bestuur te Louvain-La-Neuve (na de Nationale Raad)
- f. 9 maart: BK veteranen te Louvain-La-Neuve
- g. 16 maart : BK BCDE enkel te Louvain-La-Neuve

- h. 16 maart : Lentecriterium veteranen VTTL in lokaal TTC Zandvoorde. De LAC moet dringend een hoofdscheidsrechter aanduiden.
- i. 17 maart: AV Vlaams Sport Tribunaal (Hedwig vertegenwoordigt de VTTL)
- j. 22 en 23 maart: BK A te Leuze
  - De wild cards worden toegekend aan Kristof Nuytinck en David Henkens (heren), en aan Lotte Nuyttens en Annelies Peere (dames). Indien Lotte zich via de BK jeugd rechtstreeks zou kwalificeren, dan zal de wild card overgedragen worden aan het nummer 7 van de Vlaamse Kampioenschappen (Sara van Bostraeten).
- k. 22 maart: Nationale Raad van Bestuur te Leuze (10 uur)
- l. 24 maart: vergadering het bestuur

## 12. Landelijke interclub

- a. Er waren twee forfaits te noteren in de landelijke herenafdelingen.
- b. Voorstel om de landelijke eindronden op 1 dag te organiseren (cfr. Nationale eindronden) met een beurtrol per provincie. Martin Van den Bergh en Frederik Noppe zorgen voor een kort reglement en technische fiche (neutraal terrein, 8 tafels, wisselsysteem per provincie,...).
- c. De landelijke rechtscommissaris heeft de gegevens opgevraagd van de spelers betrokken in een eventuele tuchtzaak tussen Gierle en Hurricane.

## 13. Reglementen en statuten

- a. De beslissingen van de Nationale Raad afwachten in functie van eventuele aanpassingen aan de landelijke sportreglementen.
- b. Medische attesten van lange duur: deze worden niet aanvaard. Bovendien moet bekeken worden of het systeem/gebruik/misbruik van deze medische attesten niet aangepast moet worden in de reglementen (eventueel te wijzigen naar sportongevalaangiftes om boetes/straffen te vermijden).

## 14. Landelijke evenementen

- a. Beker van Vlaanderen op 1 mei in het lokaal van QLT Gent
  - Hedwig Amelinckx heeft de nodige zaken mee (banners, bekens,...)
  - Afspraken inzake prijzengeld worden geregeld tussen Marc Gijs en Frederik Noppe.
  - VIP: lijst met VIP's is afgewerkt (geen VIP-maaltijd meer aangeboden).
  - De lottrekking zal gebeuren in de maand maart. Er is in Oost-Vlaanderen slechts 1 damesploeg ingeschreven, waardoor er bij de dames maar 1 kwartfinale zal zijn.
- Hedwig Amelinckx zal de resultaten aanvullen op de competitiewebsite. Een aparte hoofdscheidsrechterstafel is niet noodzakelijk gezien er voor iedere wedstrijd een hoofdscheidsrechter wordt aangeduid.

## 15. Sporttechnische werking

### a. TeCo:

- Jo Willems bespreekt kort het verslag van het TeCo waarbij vooral aandacht werd besteed aan de vernieuwde provinciale jeugdwerking, met sturing deels via de provincies, deels via de VTTL. Ook de benjaminwerking kwam aan bod waarbij er ook gekeken werd naar de extra begeleiding voor de beste benjamins.
- Internationaal jeugdturnooi -12 te Leuven: voorlopig blijft het wachten op nieuws van Stad Leuven (huur zaal) en KA Redingenhof (Internaat). De subsidieaanvraag moet binnen zijn voor 15 maart, dus er werd aangedrongen op een spoedige reactie van beide partijen. Voorlopig kan er nog geen promotie of publicatie plaats vinden zolang het niet zeker is dat het toernooi ook effectief kan doorgaan.
- VJC: voorstel vanuit het TeCo om vanaf volgend seizoen de miniemen 1 reeks terug te organiseren (gelet op de hervorming van het NJC en de grotere zalen waarin gespeeld wordt). Reglement aan te passen en dan voorleggen ter goedkeuring.

b. Topsport-algemene werking: De aanvragen voor de nieuwe statuten (statuut A, B en C) werden behandeld. De spelers en ouders werden op de hoogte gebracht. Pieter Geerts gaat gesprekken voeren met de spelers van ouders met een statuut A en B omtrent de planning, de toekomstvisie, de mogelijkheden,...

### c. Topsport:

- Er werd een dossier ingediend voor extra financiële ondersteuning bij Sport Vlaanderen.
- Cedric Nuytinck heeft begrip voor het feit dat er geen ondersteuning meer voorzien is voor hem vanuit Sport Vlaanderen. Hij gaat nadenken over zijn engagement voor de Nationale ploeg.
- Er was een nieuw overleg met Laurens Devos, G-sport en de VTTL. G-sport wil wel nog een budget voorzien, maar Laurens zal dan ook regelmatig moeten aanwezig zijn in Leuven. Dit wordt verder opgevolgd.
- Er moet bekeken worden of er 3 nieuwe tafels van Zedelgem naar de trainingszaal te Leuven gebracht kunnen worden gezien de schade aan de tafels te Leuven. Marc Gijs informeert bij Wilfried 'T Jonck.
- De toegekende subsidies en de verdeling van de eigen inbreng werd bekeken op een overlegmoment tussen Pieter Geerts en Frederik Noppe. Er zijn nog enkele aanpassingen noodzakelijk.

### d. Trainerscursussen:



- De cursussen in Wemmel (30 inschrijvingen) en Gent (27 inschrijvingen) zijn begonnen. Voor het vak didactiek werd op de twee locaties een tweede lesgever gezocht/gevonden.
  - Het is een spijtige vaststelling dat sommige docenten niet op de hoogte zijn van bepaalde reglementen (terwijl ze die les wel geven). Zeker op te nemen met de docenten zelf.
  - Er is een denkcelvergadering doorgestaan omtrent de hervorming van de cursussen. Een opleidingsstramien voor de initiator en instructeur werd voorgelegd en besproken. Er is een extra denkcelvergadering gepland in mei.
  - Trainer A-cursus: Ondertussen hebben enkele docenten die oorspronkelijk voorzien waren afgehaakt. Er is een groot probleem om docenten te vinden. Er moet een profiel uitgeschreven worden waaraan docenten moeten voldoen om zo op zoek te gaan naar mogelijke docenten. De lessen moeten hoofdzakelijk in het Nederlands doorgaan.
  - In Limburg-Kempen zal er opnieuw een trainersclinic doorgaan. Deze is gepland op 7 september en zal gegeven worden door Elena Timina. Een ganse dag is voorzien. Promotie zal zeker ook gevoerd worden vanuit de federatie.
- e. Sportzomer: dringend op te nemen binnen de LRVC.

#### 16. Koepel

- a. De punten op de dagorde worden overlopen. Bekijken of een Nationaal rechtscommissaris (of instantie) niet voorzien moet worden in de reglementen.
- b. De uitnodigingen voor de BK A te Leuze werden verstuurd door het VTTL-bureel.
- c. Het dossier van de Nationale Loterij 2023-2024 is volledig afgewerkt. Het is nu wachten op de uitbetaling van de middelen.

#### 17. Werking recreanten en veteranen

- a. De eerstvolgende vergadering is gepland op 20 maart.
- b. Het reglement van het dubbeltornooi wordt goedgekeurd. Er kan online reeds ingeschreven worden. Promotie kan gebeuren op lentecriterium en nadien dan ook op de sociale media en website.
- c. Redgy van Sante wordt unaniem verkozen als lid van Oost-Vlaanderen binnen de LRVC.

#### 18. LAC

- a. Binnen de LAC moet nu al gekeken worden naar een datum voor de eerstvolgende vergadering van de LAC. Er moeten stappen gezet worden zoals opgenomen in het beleidsplan.

## 19. Informatica

- a. Contractvoorstel van Jeroen van der Hoofst wijkt hier en daar af van de oorspronkelijke afspraken. Marc Gijs zal de opmerkingen doorgeven aan Jeroen. Nadien verder nog eens goed na te lezen.
- b. Er is een prioriteitenlijstje (door Jeroen en Marc) vastgelegd inzake de uit te voeren aanpassingen. Marc Gijs zal dit doorspelen aan het bestuur in functie van noodzakelijke aanpassingen voor de VTTL-evenementen/organisaties.
- c. Er dient een nieuw voorstel uitgewerkt te worden in functie van het gebruik/bijdrage per provincie/club. Dit moet dan verder besproken worden door Het Bestuur en op de Algemene Vergadering.
- d. Het toernooi van de BK jeugd (cadetten, junioren en -19) is plots verwijderd geweest, waardoor alle gegevens verloren zijn. Frederik Noppe heeft Gaëtan Frenoy trachten te bereiken om te bekijken wie dit gedaan heeft en de back-up te gebruiken om het probleem te verhelpen, maar tot op heden zonder resultaat. Frederik zal met Mathieu Jasinski de opties bekijken indien een reactie van Gaëtan uitblijft.

## 20. Varia

- a. Fairplay TT Cup: officiële competities mogen alleen georganiseerd worden door erkende sportfederaties. Een VTTL-lid of VTTL-club kan niet zomaar zelf beslissen om een alternatieve competitie te organiseren. Voor toernooien moet er een goedkeuring zijn vanuit het PC (en dit enkel voor clubtoernooien, geen privé-toernooien). Alle VTTL-clubs staan zomaar vermeld op de website van deze organisator, zonder enige melding/vraag aan de club zelf. Clubs zijn hiervan niet eens op de hoogte. Er zal een brief gestuurd worden naar deze persoon met duidelijke vraag om de gegevens van de VTTL-clubs te verwijderen. Daarnaast zal er ook een brief verstuurd worden aan alle VTTL-clubs dat dit geen officiële competitie is, dat de VTTL-verzekering niet van toepassing is en dat er afgeraden wordt om deel te nemen. Tot slot zal er ook navraag gedaan worden bij Joris Gadeyne of iemand zomaar een competitie kan organiseren zonder medeweten van een federatie en of de federatie daar iets tegen kan doen.

Einde vergadering: 21.45 uur

Verslag opgemaakt door

Frederik Noppe

VTTL / SG